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Dr. Dancsó Mária Éva 22,17 órakor elment. A létszám 15 fő.

T ö r z s ö k  Károly:
A megyei közgyűlés és Veszprém város kezdeményezte a Rt. 

menedzsmentjénél a személyi ügyek napirendre tűzését. A 
Képviselő-testületnek korábban volt egy olyan döntése és 
ehhez beleegyező nyilatkozatát adta Falussy Sándor képviselő 
úr, hogy Farkas László helyett Falussy Sándor fogja az 
önkormányzatot képviselni. Miután az Igazgató Tanács, 
tulajdonosi közgyűlés ezt a személyi változást nem vette 
napirendre, Falussy űr visszavonta a beleegyező 
nyilatkozatát, jelen pillanatban nem is lehetett volna 
előterjeszteni.

5./

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Bátor Antal képviselő úr fórumot tartott, ahol 

megállapították - nem ez a fórum az egyedüli hely a városban 
-, hogy nincs koordinálás a közművezeték építésében. Előbb 
elkészül a telefon, mélyebben a gáz, legmélyebben a 
csatorna. Ha jól emlékszem a testület tavaly márciusban 
tudott először tender fölött dönteni, tavaly májusban tudtuk 
elindítani a gázprogramot. 1996. júliusában döntöttünk az
5,5 milliárdos szennyvíztenderről, aminek az ütemezését a 
testület megkapta, eszerint 1998. június 30-ig építhető ki 
Várpalotán az 51 km-es gyűjtőhálózat, ez év októberére 
elkészülhet a szennyvízcsatorna. Ha a műszaki intelligencia 
alapján építünk, 3-4,5 méterre rakjuk le a 
szennyvízvezetéket, akkor ebben az évben nem lesz az 
alsóvárosban gáz és nem lett volna a Kismezőn és a 
Loncsosban sem.

Nagyon sajnálom, műszaki logika ellen dolgozunk, valószínű 
rosszul értelmezett lakossági érdekből. Az összes többi 
kifogást, a tömörítést, a táblázatlanságot, a 
szervezetlenséget, fejetlenséget, nem megfelelő
úthelyreállítást elfogadom, de tessék tudomásul venni, hogy 
jelen pillanatban három munkaterületen történt meg a 
gázátvétel, 'Pétfürdőn, Inotán és az Ady-lakótelepen, a 
Kálvárián. Az összes többi, a város egész területe 
munkaterület: Pétfürdő, Inota, Várpalota valamennyi 
városrész - szennyvíz. A jelen tervek szerint átadásra kerül 
ebben az évben Pétfürdőn a szennyvízhálózat, Várpalotán a 
szennyvíztisztító-telep, Inotán a szennyvízhálózat, míg 
Várpalota I. kerületében jövő júniusra fog befejeződni a 
hálózatépítés, illetve a szennyvíztelep próbaüzeme. Nem 
biztos, hogy megnyugodnak a kedélyek, mert ha engedéllyel és 
sikerrel jár a VREIPO küldöttség és a FŐBER küldöttség 
Tokióban, hétfőn azzal az eredménnyel jönnek haza, hogy 
kiírható a víztender, akkor egy kicsit széttűrjuk megint a 
város nagy részét. Megcsináljuk a vízprogramot, kb. jövő év 
októbere lesz a határideje. Középmélyre megyünk, nem annyira 
mélyre, mint a szennyvíz, de le fogunk menni a telefon és a 
gáz alá. Az ÉDÁSZ-t nem védem, a világítással sok probléma 
van. Egyéb problémákra írásban fogok választ adni.

Csatornahálózat: Várpalota városban építünk 28.743 
folyómétert, elkészítünk 1.529 házibekötést. Pétfürdőn
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11.447 folyóméter csatorna, 583 db házibekötéssel. Inota
10.374 folyóméter csatorna, 452 db házi bekötéssel. 
Összességében 50.564 méter, 2.564 db házibekötéssel.

Egyes részmunkák: Május 25-i állapot szerint Várpalota 
Kismezőn gáznyomáspróba állása 67,1 %, földvisszatöltés 67,1 
%, az úthelyreállítás nem kezdődött meg. A Kismezőn várt 
átadási határideje: június 5-10. között. Kismezőn 8.218 
méter gázhálózat épül. Loncsosban 5.689 méter gázhálózat 
épül. Pénzügyi fizetés alapján az állása 50 %-os, műszaki 
állás alapján 60 %-os. Komposztáló telep 107 millió Ft-ból 
pénzügyi alapon május 25-ig 35 millió Ft-nál áll. Rákóczi- 
telepen a gázhálózat 15.041 méter, ennyi űtméterhosszat is 
jelent, úthelyreállításra 3.601 méter van a műszaki 
ellenőrzés szerint. Tehát l/5-e. Az árokásással 
kapcsolatosan a 15.000 méterből ki van ásva 11.788 méter.

A szennyvízcsatorna Várpalota városban kb. 45 %-ban áll, 
ebben benne van az inotai is. Pétfürdőn a 11.303 méterből
4 6,4 % van kész.

A műszaki átadást-átvételt követő 12 hónapban - a KPM-mel 
ebben közösen állapodtunk meg - lesz a garanciális bejárás. 
A műszaki átadás-átvétel 1996. augusztus volt.

D o m o k o s  István:
Szeretném tájékoztatni Képviselőtársaimat, hogy a 

Beruházási Bizottság második ízben bejárást végzett a város 
területén. A tegnapi nap a loncsosi városrészt és a Rákóczi- 
telepen a Bartók Béla utat néztük meg. Azt állapítottam meg, 
hogy a város lakossága kimondottan türelmes a város 
területén folyó munkákkal kapcsolatban, viszont azt nem 
tudja elfogadni, hogy az ideiglenes helyreállítás is olyan, 
amilyen. Gyakorlatilag ideiglenes helyreállítás nincs is. 
Ezt a lakosság és jómagam sem tudom elfogadni. Ideiglenesen 
is úgy kell helyreállítani a területet, hogy az járható 
legyen. A Bartók Béla úton folyik a csatornázás, a járdán 
nem lehet közlekedni, mert házi bekötések vannak, a 
földkupac ott van a járdán, az úttesten pedig azért nem 
lehet közlekedni, mert bokáig ér a sár. Szomorú, hogy ezt a 
műszaki ellenőr nem szemrevételezi, nem kifogásolja. 
Szándékomban áll a Városi Televízió elé ültetni a 
kivitelezőket, amikor is a lakosság kérdéseket intézhet 
hozzájuk.

6./

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kiosztásra került egy testvérvárossal kapcsolatos levél. 

Mr. Szarvas úr többszöri találkozás után elküldte azt az 
útmutatót, azt a formanyomtatványt, amivel kopogtatni lehet 
az Egyesült Királyság területén testvérvárosi kapcsolat 
teremtése érdekében.

Kérdezem, hogy ezt az anyagot lefordíttathatom és 
kiküldethetem?

Aki ezzel egyetért, kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, 5 tartózkodás 
mellett a következő határozatot hozta:
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181/1997. (V.29.) számú képviselő-testületi határozat:

Várpalota város Önkormányzati Képviselő-testülete egyetért 
az Egyesült Királyság területén testvérvárosi
kapcsolatfelvétel lehetőségével, ezért felhatalmazza a 
Polgármestert, hogy az előkészítő felmérő levelet 
lefordítássá és azt kiküldje.

Határidő: 1997. június 30.

Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester

7./

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A tegnapi Népszabadságban megjelent egy cikk Kazincbarcika 

és Berente vonatkozásában. Nem kívánok kommentárt fűzni 
hozzá, csak annyit mondok, hogy nem igaz az, hogy a 
Belügyminisztérium nem engedte Pétfürdőt leválni 
Várpalotától. Tegnap Jegyző úrnál érdeklődött Tóth Ákos űr a 
Népszabadság helyi tudósítója, mert elindult az igény a 
helyreigazítás vonatkozásában.

Surányi Pál képviselő 22,29 órakor kiment. A létszám 14 fő.

8./

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A BAKONYKARSZT Víz- és Csatornamű Részvénytársaság 

Igazgatósága múlt héten csütörtökön 10,00 órakor tartotta 
közgyűlését, ahol az 1996. évi Üzlei Jelentést és az 1997. 
évi Üzleti Tervet 100 %-kal fogadták el. Bendicsek József 
lemondott igazgató tanácsi tagságáról, helyette Szabó Imre, 
a jelenlegi gazdasági igazgató kapott bizalmat a közgyűlés 
tagságától, így ő lett az új Igazgató Tanács tagja. Itt 99,6 
%-os volt a szavazási arány. A tisztségviselők 1997. évi 
díjazásáról szintén 100 %-os aránnyal történt a döntés. Az 
önkormányzatok belépési szándékát ismertették, illetve új 
tagok felvételéről döntöttünk.

D o m o k o s  István:
A BAKONYKARSZT Rt-nek az elmúlt évi Üzleti Jelentését és 

az idei Üzleti Tervét meg tudjuk mutatni és oda tudjuk adni 
az érdeklődőknek.

9./

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kuti Csaba úrtól, Balatonkenese polgármesterétől kaptam 

egy levelet, amely így szól: "Balatonkenese Nagyközség 
Önkormányzati Képviselő-testülete a régió idegenforgalmi 
feladatainak koordinálására, turisztikai értékeinek
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számbavételére, marketing feladatainak ellátására
turisztikai információs iroda kialakításáról döntött. A 
Balaton-parti települések alapvető érdeke, hogy az 
idegenforgalomban színvonalas ellátást nyújtsanak, de egyre 
érezhetőbben jelentkezik az ún. háttértelepüléseknél is 
ennek az ágazatnak a jelenléte, erősödése. Ahhoz, hogy a 
növekvő igényeknek eleget tudjunk tenni, önkormányzati 
szinten is foglalkoznunk kell a településeinkre látogató 
vendégek megfelelő tájékoztatásával, elhelyezésével és 
kiszolgálásával. Balatonkenese Önkormányzata non-profit 
jelleggel felvállalja az iroda létesítési és működési 
költségeit, ahhoz azonban, hogy a működése ne csak a saját 
közigazgatási területre terjedjék ki, hanem kistérségi 
turisztikai marketing irodaként működjék, kérem Polgármester 
Űr támogató nyilatkozatát. Ügy gondolom, hogy településeink 
közelsége és a már meglevő kapcsolataink megalapozzák a 
turisztika területén is együttműködésünket. Kérem 
amennyiben javaslatommal egyetért - a csatolt együttműködési 
nyilatkozatot 8 napon belül szíveskedjék részemre 
visszaküldeni. Üdvözlettel: Kuti Csaba polgármester."

Az együttműködési nyilatkozatot is ismertetem: 
"Balatonkenese Nagyközség Önkormányzata a 209/1996. 
(XII.19.) öh. sz. határozatával non-profit kistérségi 
turisztikai marketing iroda kialakításáról döntött. A 
kistérségi idegenforgalmi feladatok koordinálása, a térség 
turisztikai értékeinek számbavételére, marketing
feladatainak ellátására Balatonkenese központtal információs 
iroda létesítésével (Tourinform) Várpalota Város részéről 
egyetértek, és az adatgyűjtéshez, az átfogó és közös 
feladatok ellátásához együttműködési nyilatkozatot teszek. 
Hozzájárulok, hogy ezt a nyilatkozatot Balatonkenese 
nagyközség polgármestere a Magyar Turisztikai Szolgálat Rt. 
részére továbbítsa."

Az alapítással való egyetértés és adatszolgáltatás kapcsán 
kérek engedélyt az együttműködési nyilatkozat aláírására. 
Aki ezt támogatja, kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 14 igen szavazattal a következő 
határozatot hozta:

182/1997. (V.29.) számú képviselő-testületi határozat:

Várpalota város Önkormányzati Képviselő-testülete egyetért 
a balatonkenesei központtal létrehozandó kistérségi 
turisztikai marketing iroda létrehozásával,
adatszolgáltatással működését segíti.

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert az 
együttműködési nyilatkozat aláírására.

Határidő: 1997. június 15.

Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester
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10./

L e s z k o v s z k i  Tibor:
"Örömmel tájékoztatom arról, hogy a várpalotai 8. sz. 

Általános Iskola és Speciális Szakiskola Igazgatójának Fodor 
Tamás Úrnak a Művelődési és Közoktatási Miniszter a 
gyermekek nevelése-oktatása terén hosszú időn át kifejtett 
kiemelkedő munkája elismeréseként az Arany Katedra 
Emlékplakettet adományozta. Az Emlékplakett átadására 1997. 
május 29-én, 9,00 órakor a Megyei Közgyűlésen kerül sor, 
melyre ezúton tisztelettel meghívom. Tisztelettel: dr. 
Zongor Gábor."

11 ./

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A péti stranddal kapcsolatban is kaptam egy levelet, amely 

így szól: "Tisztelt Polgármester Úr! Hivatkozva a Pétfürdő 
városrészi strandfürdő tárgyban kelt 1997. február 5-i 
faxukra, vizsgálataink eredményét és álláspontunkat az 
alábbiakban foglaljuk össze szíves tájékoztatásul: A 
212/1996. (VII.24.) sz. Kormányrendelet 6. §-ában foglalt 
feladatok elvégeztetése az üzemeltető feladata. A fent 
jelölt fax kézhezvétele óta eltelt idő alatt több 
uszodatechnikával foglalkozó cégtől tájékoztató ajánlatokat 
kértünk a 121/1996. (VII.24.) sz. Kormányrendeletben előírt 
tanulmányterv elkészítésére, ill. vízforgató berendezés 
szállítására. Az ajánlatok tartalma és színvonala alapján 
úgy látjuk, hogy potenciálisan nincs olyan jelölt, aki a 
tanulmányterv elkészítésével vagy a vízforgató berendezés 
telepítésével megbízható. A rendelkezésünkre álló egyik 
tájékoztató ajánlat szerint a vízforgató berendezés 
beruházása kb. 15-20 MFt-ba kerül. Ekkora beruházási 
összeget a Nitrogénművek Rt. nem kíván befektetni a tárgyi 
célra. A fent jelölt kormányrendelet, s az előbb leírtak 
függvényében javaslatunk a következő: A 121/1996. (VII.24.) 
sz. Kormányrendelet szerint a vízvisszaforgató rendszeri 
tanulmányterv elkészítésének határideje 1997. július 24. 
Javasoljuk, az üzemeltető kérjen - ideiglenesen - 1997. 
szeptember 30-ig üzemeltetési engedélyt az ÁNTSZ-től arra 
hivatkozva, hogy a tanulmányterv megfelelő szakcégek és a 
gyakorlat hiányában a következő strandszezonra nem 
készíthető el, s a vizsgálattal kapcsolatos bizonytalanságok 
miatt a strandfürdő további üzemeltetése vagy végleges 
bezárása tárgyban sem a tulajdonos, sem az üzemeltető nem 
tud jelenleg állást foglalni. Javasoljuk, hogy az 
Önkormányzat és a Nitrogénművek Rt. megbízottjai 1997. 
szeptember 30-ig készítsenek el együtt egy vizsgálati 
jelentést a Pétfürdő városrészi strand további sorsát 
illetően, s arra alapozva a Felek határozhatnak a 
strandfürdő jövőjét illetően, dr. Blazsek István műszaki 
vezérigazgató-helyettes, Tolnai Lajos gyárrészlegvezető."

Remélem azokat a feltételeket meg tudjuk teremteni, mind 
Inotán, mind Pétfürdőn, amivel 2,5 hónap engedményt kapunk.
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1 2 ./

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A Kormányzati Ellenőrzési Iroda elnökétől a következő 

tájékoztatás érekezett: "Tisztelt Polgármester Űr! A 
Kincstári Vagyoni Igazgatóság (mint a Kincstári Vagyonkezelő 
Szervezet jogutód szervezete) pétfürdői üzemanyag-bázis 
hasznosításával kapcsolatos tevékenysége tárgyában 
Hivatalunkhoz küldött megkeresésére a következőkről 
tájékoztatom: A Kormányzati Ellenőrzési Iroda e tárgyban 
végzett vizsgálata Kormányhatározat alapján történt, és 
ennek megfelelően a Kormány, illetve meghatározott 
kormányzati szervek tájékoztatására szolgált. A vizsgálat a 
Magyar Honvédség üzemanyag-tároló, -készletező, és 
felhasználói tevékenységét is érintette - ebbe a körbe 
tartozik a pétfürdői üzemanyag-bázis is -, ezért az anyag 
titkos minősítést kapott. Sajnálattal kell tájékoztatom Önt, 
hogy a fentiek miatt a dokumentumokat nem áll módunkban 
kiadni. Kérem fentiek szíves tudomásulvételét. Üdvözlettel: 
dr. Rubicsek Sándor."

13 ./

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Egy köszönő levél is érkezett: "Tisztelt Polgármester űr 

és Alpolgármester úr! Tudom, hogy levelem kissé megkésve 
érkezik, de ezúton szeretném tisztelettel megköszönni 
Önöknek és a Testületi Tagoknak, hogy  ̂jó szándékukkal 
biztosították azt, hogy a Pétfürdői Általános iskola 
Édesapám nevét felvegye. Megható volt számomra, hogy a 
Polgármesteri Hivatal jelentős anyagi és erkölcsi 
támogatásával megrendezett ünnepségen az iskola tanárai és 
tanulói milyen nagy szeretettel emlékeztek meg Édesapám 
személyéről és munkásságáról. Tisztelettel és köszönettel: 
Horváth István."

14./

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A Bakonytel Rt. tájékoztatója szerint vezetékes 

telefonhálózatba bekapcsolt egyéni előfizetők száma 1995. 
december 31-én Várpalota közigazgatási határán belül 1.824 
db vonal, 1996. december 31-én 3.213 db vonal.

15./

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A Rendőrkapitánysággal a pénz átutalására,

felhatalmazására vonatkozó megállapodást megkötöttünk.
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16./

L e s z k o v s z k i  Tibor:
"Kocsord község Református Temploma Húsvét első napjára 

virradóra a tűz martalékává vált. A tűz ereje több mint 70 
millió Ft kárt okozott. A falu református vallású lakosai 
szeretnék ismét felépíteni templomukat, ennek költsége 
azonban meghaladja az egyházközség és a település anyagi 
lehetőségeit. Ezért azzal a tiszteletteljes kéréssel 
fordulunk Önhöz és a Képviselő-testülethez, hogy 
Önkormányzatuk anyagi lehetőségétől függően támogassák a 
kocsordi Református Templom újjáépítését. Segítő 
támogatásukat a "KOCSORDI REFORMÁTUS TEMPLOM ÚJJÁÉPÍTÉSÉÉRT" 
alapítvány számlájára várjuk. "Kérjetek és adatik néktek, 
keressetek és találtok, zörgessetek és megnyittatik néktek." 
(Máté 7.7)"
Ezzel kapcsolatban kérem a véleményeket!

A Képviselő-testület 14 tartózkodással nem támogatta a 
kérést.

17 ./

L e s z k o v s z k i  Tibor:
"A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése a 18/1993. 

(X.2 0.) MOK rendelettel módosított 11/1991. (XII.15.) MÖK 
rendeletével VESZPRÉM MEGYE ÉRDEMRENDJE kitüntetést 
alapított. A kitüntetés azon személyek vagy közösség részére 
adományozható, akik, vagy amely szervek a megye fejlődése, 
gyarapodása, hírnevének öregbítése érdekében tartósan 
eredményes tevékenységet végez, illetve kiemelkedő 
teljesítményt nyújt. Az Érdemrend posztumusz nem 
adományozható. Az adományozást írásban bárki
kezdeményezheti. Az adományozásra a Közgyűlés Ügyrendi és 
Érdekképviseleti Bizottsága tesz javaslatot, mely alapján az 
Érdemrendet Veszprém Megye Közgyűlése adományozza. Az 
Érdemrend átadására minden évben a december 15-ei - a Megyei 
Önkormányzat 1990. december 15-ei alakuló ülését ünneplő - 
Megyegyűlésen kerül sor. Fentiek alapján kérjük és egyben 
felhívjuk Tisztelt Cím szíves figyelmét arra, hogy 1997. 
június 3 0 - i beérkezési határidőig az Ön által arra 
érdemesnek tartott személyre, vagy közösségre tegye meg 
javaslatát. Ezúton is előre megköszönjük, hogy esetleges 
javaslatával a kitüntetésre érdemesültekre ráirányítja a 
figyelmet. Tisztelettel: Dr. Kovács Zoltán tanácsnok, Dr. 
Zongor Gábor közgyűlés elnöke."

Kinek van bejelentése, kérdése?

18./

E s z e s  Zoltán:
Információm van arról, hogy a Honvédelmi Minisztériumban 

egyre több hadgyakorlatot terveznek a jövő esztendőre is.
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Elhangzott a testületi ülésen a 25 %, ezt éleszteni kell, 
mert ha az önkormányzatok nem lépnek ebben az ügyben, akkor 
egyre kevesebb vagy semmi sem lesz.

19./

E s z e s  Zoltán:
Várpalota, Inota, Pétfürdő igaz, hogy egy város, de az 

egyházközségek különállóak. Az inotai Református 
Egyházközség ugyanabban a helyzetben van, mint a várpalotai. 
A Bercsényi utca sarkán lévő református iskolát elvették, 
majd magántulajdonú ház épült rá, kárpótlást nem kapott az 
egyház.

2 0 ./

Dr. S z a b ó  Gyula:
A Bán Aladár Általános Iskola igazgatója az Egészségügyi, 

Szociális és Lakásügyi Bizottsághoz fordult két nyárfa 
kivágása ügyében. Tudom, hogy a fák kivágásának 
engedélyezése Jegyző úrnak a hatásköre, de az Egészségügyi, 
Szociális és Lakásügyi Bizottság foglalkozott a kérdéssel és 
az a javaslatunk, hogy nyárfát se a Közüzemi Vállalat ne 
ültessen, se a lakosok ne ültessenek. A nyárfának a virága 
erősen allergizáló, a gyerekek az iskolában fulladoznak 
tőle. Nyárfát ne ültessünk, adott alkalommal amikor lehet 
vágjuk ki őket.

2 1./

S a i t o s János:
Az egyházak mikor és hogyan jutnak hozzá a megszavazott 

pénzhez?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az érintettek jöjjenek be, egyeztessük le, hogy a 

felhasználáshoz mikor, mennyi pénzre van szükségük. Akkor 
megegyezünk abban, hogy milyen feltételek mellett mikor 
vehetik fel a pénzt.

22  ./

V á m o s i  Tibor:
A Népszabadság valós közléseivel kapcsolatban szeretném 

elmondani, hogy a múlt héten jelent meg, hogy Várpalota 
Város Önkormányzata - Volán téma - személyi közlekedés 
ügyében egyéni vállalkozókkal kötött szerződést. Fel van 
sorolva több város és közöttük Várpalota is szerepel. A 
cikkben sok olyan dolog van, ami tulajdonképpen


